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خبراخبار

بانک ایران زمین به سامانه تفکیک 
حساب شخصی از تجاری متصل شد

راه اندازی سامانه تفکیک حساب های شخصی 
و تجاری، اقدامی است که طی یک سال گذشته 
مالیاتی  امور  سازمان  و  مرکزی  بانک  سوی  از 
برای رفع مشکلاتی نظیر پولشویی و فرار مالیاتی 
صورت گرفته است و کلیه سیستم بانکی کشور 

موظف هستند به این سامانه متصل شوند.
به گزارش روابط عمومی؛ حسن صیحانی مدیر 
امور مهندسی نرم افزار بانک ایران زمین در این 
خصوص اظهار داشت: با هماهنگی های صورت 
گرفته با بانک مرکزی، بانک ایران زمین با اتصال 
به این سامانه امکان تفکیک حساب شخصی از 
تجاری را در این بانک عملیاتی کرده و در حال 

بهره برداری است.

وزیر صمت در آیین تکریم و معارفه رئیس 
هیات عامل ایمیدرو: 

ایمیدرو از تصدی گری به سمت 
حکمرانی در بخش معدن حرکت کند

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه 
ایمیدرو باید از تصدی گری به سمت حکمرانی 
در بخش معدن حرکت کند، گفت: حکمرانی به 
معنای انجام یک طرفه اقدامات نیست بلکه در 
این روش می بایست با تسهیل گری، از بخش 

خصوصی حمایت کرد.
عباس  ایمیدرو،  عمومی  روابط  گزارش  به 
علی آبادی که امروز در مراسم تکریم و معارفه 
نوسازی  و  توسعه  عامل سازمان  رئیس هیات 
معادن و صنایع معدنی ایران ) ایمیدرو( سخن 
می گفت، افزود: همه دولت  ها به دنبال توسعه 
پایدار هستند. برای رسیدن به  از نوع توسعه 
توسعه پایدار نیازمند پایدار بودن تولید هستیم 
و برای دستیابی به الگوی بومی تولید پایدار، به 
تولید ملی و شناخت مزیت های مان نسبت به 

سایر رقبای جهانی نیازداریم.
وی افزود: وقتی مقام معظم رهبری می فرمایند 
افزایش تولید، منظورشان تولید پایدار است که 

باید بر پایه مزیت ها باشد.
وزیر صمت ادامه داد: امروزه باید برنامه ریزی 
لازم با همکاری بخش خصوصی صورت گیرد تا 
به سرعت از وضعیت فعلی خارج شویم، که یکی 
از پیش شرط های آن حرکت به سمت بهره وری 
و توسعه روابط بین الملل است تا تراز تجاری مان 

بهبود بخشیده شود.
از  باید  امروز  ایمیدرو  اینکه  بیان  با  وی 
تصدی گری به سمت حکمرانی در بخش معدن 
معنای  به  حکمرانی  شد:  یادآور  کند،  حرکت 
این  در  بلکه  نیست  اقدامات  یک طرفه  انجام 
روش با تسهیل گری، از بخش خصوصی حمایت 
کرده و نگاه جامعه را به این سمت سوق دهیم.

از  »پرهیز  پهنه ها«،  »توسعه  علی آبادی، 
»توسعه  بهره وری«،  افزایش  و  فروشی  خام 
زنجیره های ارزش«، »تعهد به محیط زیست« و 
»اخلاق و حرکت در مدار اخلاق« را از موضوعات 
و صنایع معدنی  معادن  پیش روی حوزه  مهم 
برشمرد و تاکید کرد: اجرایی شدن این موضوعات 

در دستورکار مدیران ایمیدرو قرار گیرد.
اقتصاد  جهانی  مجمع  گفت:  صمت  وزیر 
سالانه مواردی را به عنوان چالش های جهانی 
اقتصاد معرفی می کند. عدم سرمایه گذاری در 
بخش های دانش بنیان یک چالش مهم در حوزه 

صنعت و معدن دنیا است.
خرمی  زحمات  از  تشکر  و  تقدیر  وی ضمن 
به معنای  تکریم  شاد خاطرنشان کرد: مراسم 
خداحافظی نبوده و تنها جابه جایی در سازمان ها 
در  ارشد  مدیران  همه  از  و  می گیرد  صورت 

سمت های جدید استفاده خواهد شد.

نمایندگان برتر بیمه نوین در سال 
1401 تقدیر شدند

مراسم تقدیر از برترین های شبکه فروش بیمه 
نوین در سال 1401 با حضور مدیرعامل، معاونان 
و مدیران این شرکت و با شرکت نمایندگان برتر 
در سالن همایش هتل المپیک تهران برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی و تبلیغات بیمه نوین، 
در این مراسم از برترین های شبکه فروش این 
شرکت در قالب مسابقات فروش  و با در نظر 
در  برتر  نمایندگان  همچون  عناوینی  گرفتن 
"مسابقه فروش آفرین ساز"، نماینده برتر در 
"مسابقه فروش آزما" در دو بخش رشته های 
برتر  نماینده  سرمایه گذاری،  و  عمر  و  جنرال 
شعب  و استان ها و نماینده برتر سهامداری و 
کارگزاران برتر متعامل با اهدای جوایز، لوح تقدیر 

و تندیس قدردانی به عمل آمد.
حسین کریم خان زند، مدیرعامل بیمه نوین 
در بخشی از این مراسم با اشاره به آنکه برنامه 
سال  در  نوین  بیمه  برای  جدیدی  استراتژیک 
تدوین  و هیأت مدیره  توسط همکاران  گذشته 
شده است، گفت: در این برنامه استراژیک که 
طی سه سال آینده بر اساس آن عمل خواهیم 
کرد، نمایندگان و شبکه فروش به عنوان شریک 
تجاری بیمه نوین در نظر گرفته شده اند. این 
نشان دهنده اهمیت و الزام هم افزایی عملکرد 
مدیران، کارکنان  و شعب با شبکه فروش شرکت 
شود،  توانمندتر  شرکت  هرچه  که  چرا  است 
خواهند  بیشتری  دستاوردهای  نیز  نمایندگان 

داشت.
از  حمایت  آنکه  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
پرتفوی شبکه فروش همواره مورد تأکید بیمه 
همواره  نوین  بیمه  در  افزود:  است  بوده  نوین 
بر بینش اجرای نقش راهبرانه و تعامل مؤثر 
شعب با شبکه فروش تأکید شده است و امروز 
خوشحالیم که آمار سال گذشته نشانگر آن است 
که عملکرد شرکت در بخش خرده فروشی با 67 
درصد رشد، رشدی به مراتب بالاتر از میانگین 
کلی فروش شرکت داشته است. رقمی که بر 
نقش تأثیرگذار نمایندگان و شکوفایی آنان در 

بیمه نوین تأکید دارد.
نائب رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل بیمه نوین 
با تأکید بر لزوم همگامی با تغییرات دنیای امروز 
به خصوص در بخش فناوری اطلاعات گفت: 
با تغییرات رخ داده دیگر نمی توان به روش های 
سنتی اکتفا کرد. مشتری امروز علاقه مند است 
از طریق سیستم  نیاز خود را  تا خدمات مورد 
ما  کند.  دریافت  مجازی  فضای  و  الکترونیک 
نیز باید با ایجاد زیرساخت های لازم در فناوری 
اطلاعات با این تغییرات همسو شده و منطبق با 
نیازهای روز مشتریان سیستم فروش خود را به 
روز کنیم. در این میان نقش مشاور و راهبری 
نمایندگان برای مشتری، بیش از پیش اهمیت 
خواهد یافت و نیاز است تا نماینده فروش بیمه 

در این زمینه توانمندتر و چابک تر عمل کند.
وی همچنین گفت: یکی از محورهای اصلی 
برنامه استراتژیک بیمه نوین، افزایش حدود و 
اختیارات و ارائه آموزش های مختلف به شبکه 
درجه  و  توانمندی  سابقه،  اساس  بر  فروش 

نمایندگان است.
کریم خان زند همچنین با اشاره به آنکه فروش 
به  ارائه یک اطمینان خاطر  بیمه ای،  محصول 
بیمه گذاران است، بر معرفی مناسب و شفاف 
بیمه نامه، پاسخگویی به موقع و همراهی اعضای 

شبکه فروش با مشتریان تأکید کرد.
بر اساس این گزارش، به گفته معاون شبکه 
نوین شاخص های  بیمه  بازار  توسعه  و  فروش 
انتخاب نمایندگان برتر  این شرکت در سال 1401 
بر اساس مواردی همچون رشد و کسب پرتفوی 
مناسب، تمدید بیمه نامه ها و نگهداشت مشتری، 
رعایت نسبت خسارت مناسب، رعایت اخلاق 
حرفه ای نمایندگی بیمه، توجه به پتانسیل های 
منطقه ای هر شهر و توجه به خلاقیت و نوآوری 

در فعالیت نمایندگان بوده است.
بازاریابی  و  فروش  آموزشی  کارگاه  برگزاری 
توسط دکتر محمود محمدیان؛ مدرس و عضو 
هیأت علمی دانشگاه علامه طباطبائی از جمله 
برترین های  از  تقدیر  مراسم  دیگر  بخش های 

شبکه فروش بیمه نوین بود.
و  نماینده  مراسم 65  این  در  است؛  گفتنی 

کارگزار برتر متعامل مورد تقدیر قرار گرفتند.

بررسی لایحه  در جریان  گزارش خبرآنلاین،  به 
لایحه  این  کلیات  با  بازرگانی،  وزارت  تشکیل 
رأی   4 و  مخالف  رأی   101 موافق،  رأی   1۲۹ با 
نماینده حاضر در صحن  از مجموع ۲۳۸  ممتنع 
موافقت کردند.حسین گودرزی در تشریح گزارش 
مذکور  لایحه  درخصوص  متبوعش  کمیسیون 
خطاب به نمایندگان گفت: شما بیش از هر کسی 
واقف هستید که اهداف این ادغام )وزارت بازرگانی 
کشاورزی(  جهاد  و  صمت  های  وزارتخانه  در 
آشکار است. در حوزه  کاملا  این  و  محقق نشده 
توزیع اقلام اساسی، برنج، گوشت، مرغ، افزایش 
قیمت لوازم خانگی مشکلاتی وجود دارد که نشان 
دهنده وجود اخلال در نظام توزیع است.سخنگوی 
کمیسیون اجتماعی مجلس یازدهم با بیان اینکه 
قانون  این  که  سیزدهمی  و  دوازدهم  های  دولت 
وزارت  احیای  خواهان  کردند،  اجرایی  را  ادغام 
افرادی  نظر  به  باید  کرد:  عنوان  بودند،  بازرگانی 
که در میدان حضور دارند، توجه کنیم. دولت ها 
احساس می کنند با چنین ادغامی نمی توانند کارها 

را پیش برده و بازار را مدیریت کنند.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با 
در  که  بازرگانی  وزارت  تشکیل  لایحه  اینکه  بیان 
و  دولت  همراهی  با  مجلس  اجتماعی  کمیسیون 
پیشنهادات نمایندگان نهایی شده، یک وزارتخانه 
تجارت  داخلی،  تجارت  بخش  شامل  کامل 
می تواند  و  است  مطالعاتی  بخش های  و  خارجی 
مشکلات نظام توزیع را حل کند، تاکید کرد: در 
این لایحه ساختارهای تجزیه شده احیا می شوند 
ششم  برنامه  خلاف  که  جدیدی  ساختارسازی  و 
توسعه است صورت نمی گیرد و ساختارهای ادغام 
باز  قبل  حالت  به  دیگر  وزارتخانه های  در  شده 
می گردند و این امر در لایحه تصریح شده است.
و  تمرکز  و  انسجام  ضرورت  کرد:  تاکید  گودرزی 
اصل  یک  عنوان  به  بازرگانی  حوزه  سیاستگذاری 
مسائل  و  تجارت خارجی  و  توزیع  نظام  اجرای  و 
نظیر این باعث شده هر دو دولت که قانون ادغام 
را اجرایی کردند، خواهان تشکیل وزارت بازرگانی 
به نظر دولت و دستگاه اجرایی  باید  باشند و ما 
استانداران  و  فرمانداران  اکنون  هم  کنیم.  توجه 
اساسی  اقلام  و  مرغ  توزیع  حال  در  روز  شبانه 
هستند و این امر نشان دهنده برهم خوردن نظام 
توزیع است که باید از این سیاست اشتباه برگشته 

و آن را اصلاح کنیم.
وقتی معاون رئیسی به روحانی استناد می کند

معاون  دهقان،   ، مجلس  علنی  نشست  در 
دولت  لایحه  از  دفاع  با  جمهوری  رئیس   حقوقی 
وزارت  کرد:  تاکید  بازرگانی  وزارت  تشکیل  برای 
بازرگانی از سال 1۳5۲ تا سال 1۳۹0 وجود داشت 
وقت  دولت  که  بودم  مجلس  من   1۳۹0 سال   .
می خواهیم  گفتند  احمدی نژاد(  محمود  )دولت 
وزارت بازرگانی را با صنایع و معادن ادغام کنیم تا 
تولید رونق بگیرد اما نکته اینجاست که این اتفاق 
رخ نداد. در حقیقت یک حوزه عمل گسترده برای 
یا هیچ  وزیری  دادیم که هیچ  قرار  وزارتخانه  یک 
در  ندارد.  را  ان  اداره  امکان  کشور  این  در  آدمی 
نتیجه در این دوازده سال وزارت صنعت، معدن و 
تجالرت، شش وزیر و سه سرپرست عوض کرد و 
هیچ وزیری بیش از دو سال امکان ادامه فعالیت 

ندارد .
اشاره  حوزه  این  در  کشورها  دیگر  تجربه  به  او 
این  در  کشور  صد  وضعیت  الان  گفت:  و  کرد 
وزارت  کشور  پنجاه  در  است.  بررسی شده  حوزه 
بازرگانی از صنایع جداست و در پنجاه کشور نیز 
ادغام شدند. چیزی نیست که بگوییم حتما باید 
است  متفاوت  تخصصی  نظر   . آن  یا  باشد  این 
وزیر  یک  می دهد  نشان  ما  کشور  واقعیت  اما 
نمی تواند 66 واحد را اداره کند . یک وزیر نمی 
تواند علاوه بر ۳1 واحد استانی ۳5 دستگاه ملی 
را اداره کند. این امکان ندارد .می گویند قائم مقام 
بگذارید، در حالی که فرد اداره کننده باید جایگاه 
هم  را  قبلی  های  دولت  بروید  باشد.  دولت  در 
صورت  به  بازار  گرفتار  همه  این ها  کنید،  بررسی 
غیرتخصصی شدند و از تولید و معدن و صنعت 
جا ماندند .او با دفاع از درخواست دولت روحانی 
معدن  و  از صنعت  بازرگانی  وزارت  تفکیک  برای 
گفت: موضوع فقط ما نیستیم . حتی دولت قبلی 
این شرایط  در  ما  که  چرا  را خواست.  همین  هم 
تحریمی به بزرگترین دیپماسی تجاری در دنیا نیاز 

داریم. 
وزیر بازرگانی باید امکان دیپلماسی تجاری را در 
جهان فراهم کند؛ به همین دلیل دولت گذشته به 
لحاظ کارشناسی به این نتیجه رسیده بود . بالاخرع 
افزایش  هدف  می داد  نشان  کارشناسی  بررسی 
به همین موضوع  استناد  با  و  نشد  تولید محقق 

گفتند باید وزارت بارگانی تفکیک شود.
در  کرد:  اضافه  مطالب  این  توضیح  در  دهقان 

این دوازده سال نه تولید ارتقا یافت نه معدن و 
نگویید  بازرگانی  وزارت  به  دوستان  صنعت.  نه 
وزارت واردات. اگر بخواهید تولید را رونق بدهید، 
قلبی  خواست  این  بدهید.  رونق  را  باید صادرات 
رییس جمهوری و دولت است و حتی دولت قبلی 
نیز همین را می خواست. راهی جز رفتن به سمت 
کار تخصصی تجاری برای رونق اقتصادی و رونق 
با دولت در سال  تولید وجود ندارد. تعامل شما 
اخر مجلس قطعا موثر است. دوستان بدانند کار 

خطیر است.
مخالفان چه گفتند؟

گزارش  با  مخالفت  در  ابوترابی  ابوالفضل 
کمیسیون اجتماعی در مورد کلیات لایحه دوفوریتی 
تشکیل وزارت بازرگانی گفت: در دوره های گذشته 
نیز این درخواست مطرح بود روحانی با واسطه و 
را مطرح  بازرگانی  بار تشکیل وزارت  بی واسطه 4 
با دقت نظر آن را رد کرد،  کرد که مجلس دهم 
انتظار می رود این مجلس نیز با دقت نظر تشکیل 
وزارت بازرگانی را رد کند.نماینده مردم نجف آباد 
و تیران و کرون در مجلس شورای اسلامی با بیان 
ادغام  بیشترین  ایران  اسلامی  جمهوری  اینکه 
به اسم  بیان کرد:  را دارد،  و تفکیک وزارتخانه ها 
اصلاح ساختار به دنبال ادغام و تفکیک هستیم 
و  است  عناوین  و  اسامی  بازی  این  واقع  در  که 
برای بهبود امور نیازی به ادغام و تفکیک نیست.
ابوترابی با بیان اینکه تفکیک وزارت بازرگانی خلاف 
طبق  گفت:  است،  توسعه  ششم  برنامه  قانون 
باید 15 درصد دولت کوچک  برنامه ششم  قانون 
شود و تصویب وزارت بازرگانی نیازمند دو سوم رأی 

مجلس است.
روح اله ایزدخواه همچنین در مخالفت با کلیات 
بیان  بازرگانی  وزارت  تشکیل  فوریتی  دو  لایحه 
کرد: هرچه واردات افزایش پیدا کند فشار به ارز 
را شاهد خواهیم بود و بحران ارزی بیشتری برای 
کشور شکل می گیرد و از سوی دیگر باعث گرانی ها 
و  معدن  صنعت،  وزارت  بار   7 تاکنون  می شود. 
تجارت ادغام و تفکیک شده است که در بسیاری 
از کشورها تجارت، تولید، بازرگانی و حتی اقتصاد 
یکپارچگی  تا  می شود  دنبال  وزارتخانه  یک  در 

سیاست های اقتصادی صورت گیرد.
نماینده مردم تهران، شمیرانات، ری، اسلامشهر 
داد:  ادامه  اسلامی  مجلس شورای  در  پردیس  و 
با تفکیک وزارت بازرگانی، هر زمان تنظیم بازار را 
پیگیری کنیم، وزارت بازرگانی عنوان می کند درگیر 
پول  صمت  وزارت  که  شرایطی  در  است  تفکیک 
تغییر تابلوی خود را ندارد چطور می خواهیم هزینه 

تفکیک وزارت بازرگانی از صمت را انجام دهیم.
واردات  بازرگانی  وزارت  ابزار  اینکه  بیان  با  وی 
است، گفت: تعزیرات، قیمت گذاری و تولید جای 
مدت  کوتاه  در  واردات  و  می شود  انجام  دیگری 
نمی تواند تأثیرگذار باشد بنابراین شاهد پر شدن 
انبارها خواهیم بود و در واقع واردات دولتی احیا 

می شود.
گزارش  با  مخالفت  در  درخشان  عبدالناصر 
لایحه  کلیات  مورد  در  اجتماعی  کمیسیون 
این  کرد:  بیان  بازرگانی  وزارت  تشکیل  دوفوریتی 

سیزدهمین ادغام و تفکیک است که در کشور ما 
بازرگانی  و  تفکیک وزارت صمت  مطرح می شود، 
برای  باید  و  است  غلطی  آدرس  تورم  مهار  برای 
سازمان  و  مرکزی  بانک  سراغ  به  تورم  مدیریت 
نقدینگی  افزایش  که  چرا  برویم  بودجه  و  برنامه 

عامل تورم است.
مشکلات  رفع  برای  مرکزی  بانک  گفت:  نوی 
اکنون  و  زد  پول  چاپ  به  دست  بانک ها  سایر 
انتشار پول و اضافه کردن صفر در سیستم  با 
 ۳4 کشور  پولی  واحد  که  است  شده  باعث 
درصد افزایش پیدا کند. برای انضباط مالی باید 
بودجه  در  که  باشیم  داشته  واقعی  درآمدهای 
که  چرا  هستیم  بودجه  کسری  شاهد  سنواتی 
واقعی  هزینه ها  اما  است  غیرواقعی  درآمدها 
است.وی تأکید کرد: یکی از موضوعات چالشی 
در کشور، منابع ارزی بلوکه شده است که در 
به  آن  شده  تبدیل  ریال  اما  نیست  ما  اختیار 
عنوان درآمد فرضی در نظر گرفته می شود، اگر 
منابع  ریال های  تا  هستیم  تورم  مهار  دنبال  به 
ارزی بلوکه شده جذب نشده است نباید برای آن 

برنامه هزینه ای نوشت.
که  دارد  وجود  شائبه  این  اگر  گفت:  درخشان 
وزیر نمی تواند ۳ مقوله تولید، صادرات و واردات 
را هدایت کند با اصلاح ساختار و مهندسی ساختار 
وزارت صمت، قائم مقام هایی در حوزه های مختلف 
و  همه جانبه  مدیریت  تا  شود  گرفته  نظر  در 
یکپارچه صورت گیرد، رأی موافق به تشکیل وزارت 
بازرگانی اشتباه تاریخی است که مجلس انقلابی 

به سمت این اشتباه نخواهد رفت.
موافقان چه گفتند؟

همچنین فتح الله توسلی به عنوان موافق کلیات 
تشکیل  گفت:  بازرگانی  وزارتخانه  تشکیل  لایحه 
این وزارتخانه موضوع بسیار مهمی است، دوستان 
و همکاران، آماری خدمت شما ارائه می دهم که 
این  متوجه شویم در چه شرایطی هستیم و چرا 
وزارتخانه باید تشکیل شود. از گمرک گزارشی از 
مبادلات تجاری کشورمان با 15 کشور همسایه در 
 6 ترکیه  از  فقط  آن  در  که  شده  اخذ   1401 سال 
روغن  از  اعم  واردات  دلار  میلیون  و ۹00  میلیارد 
روغن  سویا،  دانه  تراکتور،  جو،  آفتابگردان،  دانه 

خام سویا و... داشته ایم.
وی با طرح این سوال که چرا باید اقلام مذکور 
که امکان تولید آن در داخل موجود است، باید از 
کشور همسایه وارد شود؟ و وزارت جهاد کشاورزی 
چه وظیفه ای دارد؟ ادامه داد: تکالیفی به وزارت 
با  ارتباطی  هیچ  که  شده  داده  کشاورزی  جهاد 
وظیفه ذاتی این وزارتخانه ندارد. از طرفی تکالیفی 
هم به وزارت صمت داده شده که هیچ سنخیتی با 

این وزارتخانه ندارد.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم گفت: علی 
رغم وجود وزارتخانه صمت، وضعیت بازار اوضاع 
خوبی ندارد و رها شده است، دیپلماسی اقتصادی 
را ببینید، هیچ متولی برای کنترل بازار وجود ندارد. 
چه کسی باید بر تنظیم بازار نظارت داشته باشد؟ 
این سوالی بوده که در افکار عمومی وجود دارد، 
بنابراین در این شرایط تشکیل وزارتخانه بازرگانی 

حوزه  به  نه  صمت  وزارت  است.  ضرورت  یک 
صنعت و معدن رسیدگی می کند و نه به حوزه 

تجارت!
مجلس  در  کبودراهنگ  و  بهار  مردم  نماینده 
یازدهم اضافه کرد: مدیریت بازار داخلی و خارجی 
معتقدم  که  خواهد  می  مناسب  تشکیلات  یک 
این مهم را به سرانجام  بازرگانی می تواند  وزارت 
ارائه  مجلس  به  دولت  که  ای  لایحه  اما  برساند، 
داده، ناقص است و باید به کمک شما این نواقص 
برطرف و به تصویب برسد تا شاهد کنترل بازار و 

رفع مشکلات باشیم.
موافق  دیگر  نیز  بافقی  صباغیان  محمدرضا 
کلیات لایحه تشکیل وزارتخانه بازرگانی گفت: در 
حال حاضر بازار درست و مناسبی نداریم و همه 
بر این موضوع اتفاق نظر داریم که وزارت صمت 

وظیفه ذاتی خود را به درستی انجام نمی دهد.
است  نبوده  مناسب  بازار  در  ها  قیمت  اینکه   
را  لایحه  این  قبلی  دولت  و  فعلی  دولت  اینکه  و 
پیشنهاد داده اند، به چنین نتیجه ای رسیدند که 

باید وضعیت فعلی بازار تغییر کند.
و  وزارتخانه ها  تشکیل  با  من  اینکه  بیان  با  وی 
مورد  این  در  ولی  مخالفم  مختلف  های  سازمان 
نظرم این است که باید وزارتخانه بازرگانی تشکیل 
شود تا به وضعیت نابسامان فعلی پایان دهد. ما 
نمی توانیم دست روی دست بگذاریم و مشاهده 
کنیم یک عده با نفوذ و رانت واردات را در دست 
به  نیازی  هیچ  که  کنند  وارد  را  اقلامی  و  بگیرند 
داخل  در  آنها  تولید  امکان  و  نداریم  آن  واردات 

وجود دارد.
تصریح  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
از  را  بهانه  لایحه،  این  تصویب  با  می طلبد  کرد: 
دست دولت بگیریم تا یک مجموعه ای ایجاد شود 
و بتوانیم نظارت و سوال کنیم. برای مردم وضعیت 
طور  به  است،  آمده  وجود  به  بازار  در  اسفباری 
مثال در قیمت لبنیات و مرغ دچار نوسان قیمت 
هستیم و هیچ ارگانی نیز پاسخگوی این وضعیت 
حال  در  ضعیف  اقشار  متاسفانه  نیست.  بازار 
بوده  این  انتظار  بنابراین حداقل  نابودی هستند، 
که حالا که دولت ورود کرده و لایحه ای به مجلس 
ارائه داده، همراهی کنیم و این بهانه را از دست 

دولت بگیریم.
علی اکبر کریمی نیز دیگر موافق کلیات لایحه 
تجارت  حوزه  گفت:  بازرگانی  وزارتخانه  تشکیل 
یک  باید  و  است  فرابخشی  امر  یک  بازرگانی  و 
وزارتخانه مشخصی در این رابطه داشته باشیم و 
نمی شود در کنار یک بخش خاص مانند صنعت و 

معدن، بازرگانی نیز وجود داشته باشد.
وی با اشاره به اهمیت حوزه تجارت ادامه داد: 
مشخصی  متولی  شاهد  بازار  تنظیم  در  امروز 
می گذاریم،  دست  محصولی  هر  روی  و  نیستیم 
و  می کند  اختیار  سلب  کشاورزی  جهاد  وزارت 
وزارت صمت نیز این موضوع را انکار! بنابراین باید 
یک مدیریت واحد و پاسخگو وجود داشته باشد و 
در حال حاضر شاهد این موضوع در وضعیت بازار 
صادرات  بسترساز  باید  بازرگانی  وزارت  نیستیم. 

باشد.

شمارش معکوس برای بازگشت وزارتخانه جدید با رای به دو فوریت تشکیل

تولد بازرگانی با تاخیر 12 ساله
با رای نمایندگان مجلس به دو فوریت لایحه تشکیل وزارت بازرگانی، تولد این وزارتخانه از پس دوازده سال دوباره در دستور کار قرار خواهد گرفت به بیان 

دیگر شمارش معکوس برای تشکیل یک وزارتخانه جدید در ساختار دولت ایران آغاز شد.

وزارت بازرگانی 
از سال 

1352 تا سال 
1390 وجود 
داشت. سال 
1390 بود که 
دولت محمود 

احمدی نژاد 
گفت 

می خواهیم 
وزارت بازرگانی 

را با صنایع و 
معادن ادغام 

کنیم تا تولید 
رونق بگیرد اما 
نکته اینجاست 

که این اتفاق رخ 
نداد

انتشار صورت هالی مالی حسابرسی شده بیمه ملت، مهر تأییدی بر رشد 
چشمگیر سودآوری این شرکت در سال 1401 زد.

به گزارش روابط عمومی بیمه ملت، این شرکت که در سال 1401 تغییرات 
مدیریتی را تجربه کرده بود، موفق شد با حضور اعضای هیات مدیره جدید و 
علیرضا یزدان دوست، مدیرعامل جوان این شرکت، کارنامه درخشانی را رقم بزند.
صورت های مالی حسابرسی شده دوره منتهی به ۲۹ اسفند 1401 بیمه ملت 
نشان می دهد، سود خالص این شرکت در مقایسه با سال پیش، رشد چشم گیر 

۳۳7 درصدی را ثبت کرده است.
رشد ۳۳7 درصدی سود هر سهم شرکت بیمه ملت در سال 1401، بیانگر 
عملکرد بسیار مناسب این شرکت است که در سایه ثبات مدیریتی، دوری از 
حاشیه و تمرکز بر فعالیت های بیمه گری رقم خورده و می تواند سودآوری و رشد 
پایدار را برای بیمه ملت تضمین کند. در همین حال، مدیریت مناسب پرتفوی 
بیمه ای و عدم تمدید قراردادهای زیان ده و با ضریب خسارت بالا توسط شرکت، 

از دیگر دلایل رشد سودآوری بیمه ملت محسوب می شود.
حق بیمه صادره بیمه ملت در سال 1401 با شش درصد رشد نسبت به 
سال 1400، به ۳1 هزار و ۸۸7 میلیارد ریال رسید. در این سال بیشترین رشد 
مبلغ حق بیمه صادره متعلق به بیمه بدنه با رشد 75 درصدی است و پس 
از آن بیمه های شخص ثالث و آتش سوزی و انرژی با رشد 40 و ۲0 درصدی 

قرار دارند.
از نظر میزان سهم در پرتفوی، بیشترین سهم مربوط به بیمه شخص ثالث 

با سهم ۳1 درصدی است که این سهم نسبت به سال 1400 از رشد حدوداً 40 
درصدی برخوردار بوده است. بیمه عمر و حوادث نیز با سهم 16 درصدی، در 

جایگاه دوم سهم بری از پرتفوی شرکت بیمه ملت قرار دارد.
بر اساس صورت های مالی حسابرسی شده این شرکت در سال منتهی به ۲۹ 
اسفند 1401، بیمه ملت توانسته از محل فروش بیمه نامه، به درآمد ۲۸ هزار و 
۲۳0 میلیارد ریالی دست یابد و درآمد حق بیمه ناخالص این شرکت در سال 

مالی 1401، نسبت به سال مالی قبل، ۳4 درصد افزایش پیدا کرده است.
در سال 1401 بیمه ملت موفق شده است 100.5 درصد از پرتفوی پیش بینی 
شده در بودجه مصوب هیئت مدیره را محقق کند. این شرکت با توجه به تمدید 
قراردادهای گذشته و عقد قرارداد جدید با مشتریان بزرگ 144.6 درصد از بودجه 
پیش بینی شده بیمه درمان را محقق کرده است. توسعه شبکه فروش و عقد 
قرارداد با صندوق بازنشستگی و سازمان تأمین اجتماعی نیز منجر به تحقق 110 
درصدی بودجه بیمه شخص ثالث و 1۳6.۸ درصدی بیمه بدنه اتومبیل شرکت 

شد.
در مقابل، وجود تحریم ها و افزایش نرخ ارز نیز موجب شدند تا شرکت نتواند 
بودجه پیش بینی شده در بخش بیمه باربری، بیمه کشتی، بیمه مهندسی و 

انرژی و بیمه قبولی اتکایی را به صورت کامل محقق کند.
شرکت بیمه ملت در سال 1401 با توجه به منابع در اختیار، چهار هزار و ۸5۸ 
میلیارد ریال از محل سرمایه گذاری درآمد کسب کرد که 1۲ درصد این درآمد 
مربوط به سود فروش سرمایه گذاری ها، 1۳ درصد مربوط به سود سپرده های 

بانکی، 7۲ درصد سود سهام نقدی و چهار درصد نیز سود سایر اوراق بهادار 
بوده است.

در همین حال درآمد حاصل از سود سهام نقدی با رشد قابل توجه ۲۳4 
درصدی نسبت به سال 1400 برخوردار بوده و از یک هزار و 40 میلیارد ریال به 

سه هزار و 475 میلیارد ریال رسید.
در مقابل خسارات و مزایای پرداختی ناخالص این شرکت در سال 1401، رقمی 
حدود ۲4 هزار میلیارد ریال و خسارت سهم بیمه گران اتکایی، سه هزار و ۹4۸ 
میلیارد ریال بوده است که نسبت به سال مالی پیش، رشد 471 درصدی داشته 

است.
اما شاید مهمترین نکته صورت های مالی بیمه ملت در سال 1401، ردیف های 
سود خالص و سود پایه هر سهم این شرکت باشد. سود خالص این شرکت در 
سال مالی 1401، ۲ هزار و 1۲1 هزار میلیارد ریال است که نسبت به سال گذشته، 
۳۳7 درصد رشد را نشان می دهد و در نهایت سود پایه هر سهم این شرکت، با 
رشد ۳۳7 درصدی به 70 ریال رسیده که خبر خوبی برای سهامداران این شرکت 

است.
صورت سود و زیان تلفیقی شرکت بیمه ملت نیز حاکی از رشد قابل توجه سود 
تلفیقی گروه بیمه ملت است. سود عملیاتی تلفیقی بیمه ملت با 5۸۲ درصد 
رشد به یک هزار و 60۲ میلیارد ریال رسید. سود خالص تلفیقی شرکت نیز از 
یک هزار و ۸۹۲ میلیارد ریال در سال 1400 با رشدی معادل 1۲6 درصد، به چهار 

هزار و ۲7۸ میلیارد ریال در سال 1401 رسیده است.

انتشار صورت های مالی مهر تائیدی بر عملکرد موفق بیمه ملت زد
ثبت رشد چشمگیر ۳۳۷ درصدی سودآوری در سال 1۴۰1 


